

FOR YOUR INFORMATION

Das Neueste aus der Welt des Business.
| The latest from the world of business.

REDAKTION: MANUELA PRUSA



NEUES HIGH-END-HOTEL NAHE MOSKAU

Am 1. April öffnet das Luxushotel Astrum in Shelkovo, rund 20 km von Moskau entfernt, seine Pforten. Das von der Vienna International Hotelmanagement AG (VI) geführte Fünf-Sterne-Haus wurde bereits in die Gruppe „The Leading Hotels of the World“ aufgenommen. Ein 3.400 m² großes Spa und ein Konferenzbereich von 1.900 m² sorgen für Wellnessurlaub und Kongresse vom Feinsten. Mit Heliport am Dach und Private Butler Service!

/// **NEW HIGH-END HOTEL NEAR MOSCOW.** *The luxury hotel Astrum, in Shelkovo, around 20 km from Moscow, will be opening its doors on 1 April. The five-star hotel, which is being managed by Vienna International Hotelmanagement AG (VI), has already been incorporated into 'The Leading Hotels of the World'. A spa offering 3,400 m² of floor space and a conference area some 1,900 m² in size allow guests to enjoy the finest wellness holidays and conferences. The hotel also features a heliport on the roof and private butler service!*
www.vi-hotels.com/de/astrum/



BUSINESS TRIFFT ENTERTAINMENT

Exklusive Räumlichkeiten, modernste Tagungs- und Eventtechnik, Spitzenkulinarik und ein erfahrenes Betreuungsteam: Im Congress Casino Baden werden Veranstaltungen zu einem besonderen Erlebnis. Dazu kommt die zentrale Lage mit mehreren Vier-Sterne-Hotels in unmittelbarer Nähe. Ein Highlight ist im März die Eröffnung des neben dem Congress Casino Baden gelegenen neuen Hotels „At the Park“.

/// **BUSINESS MEETS ENTERTAINMENT.** *Exclusive premises, the very latest meetings and event technology, top cuisine and an experienced supervisory team: at the Congress Casino Baden, events become a special experience. There's also its central location, with several four-star hotels in the immediate vicinity. One highlight in March will be the opening of the "At the Park" hotels next to the Congress Casino Baden.*

www.ccb.at, www.atthepark.at



PERFEKTER SERVICE RUND UM DIE TAGUNG

Repräsentatives Tagen im privaten Rahmen: Das und noch viel mehr bietet die ARCOTEL Hotelgruppe im Seminar- und Tagungsbereich. Vom kleinen Businessmeeting in exklusiven Suiten über Tagungen und Konferenzen bis hin zur Großveranstaltung mit 900 Teilnehmern ist fast alles möglich. Zu den Vorteilen zählen u. a. ein persönlicher Bankettbetreuer und die zentrale Lage der Häuser. Zusätzlich kann das hauseigene Videokonferenzsystem gebucht werden.

/// **PERFECT SERVICE FOR EVERY ASPECT OF MEETINGS.** *Representative meetings in a private setting; that, and much more besides, is what the ARCOTEL hotel group offers for its seminars and meetings. Almost anything is possible, from small business meetings in exclusive suites, through conventions and conferences, to major events with 900 participants. Benefits include a personal banqueting supervisor and the hotels' central locations. Each hotel also offers its own video conferencing system for guests to book.*

www.arcotelhotels.com/langzeitaufenthalt



PROFESSIONELLE STARHILFE

PRESUP Professional Expat Support unterstützt Arbeitskräfte, die aus dem Ausland nach Wien kommen, so genannte „Expatriates“. Individuelle Konzepte und ein flexibles Modulsystem ermöglichen eine rasche und nachhaltige Eingliederung in das Leben in Wien. Das PRESUP Büro befindet sich im historischen Palais Palffy im ersten Bezirk, wo die beiden Geschäftsführerinnen Julia Mende und Jelena Milenovic in allen Belangen helfen.

/// **PROFESSIONAL LAUNCH HELP.** *PRESUP Professional Expat Support supports members of staff who come to Vienna from abroad, or 'expatriates'. Individual concepts and a flexible module system enable rapid and sustainable integration into life in Vienna. The PRESUP office is located in the historic Palais Palffy in the first district, where both managing directors, Julia Mende and Jelena Milenovic, will help with any questions their clients may have.*

www.presup.at